

First Chinese Baptist Church of San Francisco

15 Waverly Place, San Francisco CA 94108-2118

Tel: 415-857-3226; Fax: 415-362-7644

Invites you to join

Vacation Bible School/Day Camp 2017

“Hello My Name Is”

For you created my inmost being; you knit me together in my mother's womb. I praise you because I am fearfully and wonderfully made; your works are wonderful, I know that full well. Psalm 139:13-14

Dates: MONDAY June 5th - July 14th 2017; 8:30-3:30 Monday-Friday

For children and youth going into 1st through 8th grades in the Fall of 2017

WHAT IS DAY CAMP ALL ABOUT?

First Chinese Baptist Church's Summer Day Camp program is designed to meet the needs of the children in the community.

We provide a safe and caring environment for children to make new friends, go on fieldtrips, participate in activities, and learn about Jesus Christ.

FCBC's summer camp program has existed for over twenty-five years and been successful in providing children with meaningful and memorable experiences.

Our program serves to provide a variety of experiences for youth who be entering the 1st - 8th grades this Fall.



Crafts, games, activities, fieldtrips, and lessons have been planned to provide a fun and educational environment this summer. As with camps in the past, lunch and snack will be provided at no additional charge.

College and high school youths will be serving as counselors this summer. Many have grown up in the Day Camp program as campers and are now serving as counselors. All counselors have participated in training sessions that include leadership, safety, first aid, and curriculum.

We also provide seminars and activities for parents and we will learn and share together

This year's Camp director will be
Caitlin Ung & Alex Lee

Our field trips may include:

- Children's Playground
- Ice Skating at Yerba Buena
- Disney/Pixar Movie
- Academy of Sciences or Exploratorium
- Olympic games at Joe DiMaggio Playground
- Picnic and play at Coyote Point in San Mateo

REGISTRATION

COST- \$290 for 6 weeks

(\$10 Discount for each additional Sibling)

Space limited to the first 80 applicants!

You will receive a Confirmation Letter if your child has been registered.

**REGISTER BY COMING TO
THE CHURCH OFFICE-**

**3rd Floor, 15 Waverly Place
Tuesday-Friday (Monday off)
(9:30-4:00)**

OR

**MAIL CHECKS &
REGISTRATION FORM TO:**

**First Chinese Baptist Church
Attention: Day Camp
1 Waverly Place
San Francisco, CA 94108-2118**

三藩市第一華人浸信會

1 Waverly Place, San Francisco CA 94108-2118
Tel: 415-857-3226; Fax: 415-362-7644

誠邀你加入
2017年兒童日營

“你好，我的名字是”

我的肺腑是祢所造的，我在母腹中，你已覆庇我。

我要稱謝祢，因我受造奇妙可畏；祢的作為奇妙，這是我心深知道的。詩篇 139:13-14

日期：2017年6月5日至7月14日，禮拜一至禮拜五，8:30-3:30
歡迎即將於2017年秋季升讀一至九年班的青少年參加

兒童日營有甚麼？

三藩市第一華人浸信會的夏令兒童日營計劃是為達到社區兒童的需要而開設的。

我們為兒童提供一個安全而關顧的環境使其得以認識新朋友，出外參觀，進行各項活動，並有機會認識耶穌基督。

三藩市第一華人浸信會的夏令日營已開設超過二十五年，一直給參加的兒童留下有意義及難忘的回憶。



每週三的課外旅行將包括：

兒童遊樂場、
溜冰、電影、
日營運動會、
市內尋寶
燒烤野餐

我們的兒童日營為即將進入一至八年級的青少年提供各種各樣的活動，如：手工、遊戲、體育項目、外出參觀及各類為這個夏日提供有趣而有教育意義的環境。一如以往，我們提供的午餐及點心，將不另收費。

今年夏天，我們將有大學生和中學生擔任導師，這當中有不少本身就是從小在我們的兒童日營長大的。所有的導師都經過訓練，學習領導才能、安全及急救訓練、課程安排等。

我們亦為家長設有特別講座及活動，讓大家一起學習和分享。

今年日營的主理人是 Caitlin Ung & Alex Lee。

報 名

費用：六個禮拜共290元整，同期報讀之弟妹每位減10元。

(低收入家庭可申請部份助學金)

名額有限，報名從速，只招收頭八十名報名者！

如果你的孩子被錄取了，你將會收到我們的書面入營通知。

請於禮拜二至禮拜五
9:30-4:00來
教會辦公室
天后廟街15號三樓報名

或

將報名表及支票寄到
First Chinese Baptist Church
Attention: Day Camp
1 Waverly Place
San Francisco, CA 94108-2118